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Onderwerp  : plaatsing van trapliften

Behandelaar: Marga Mulder-Keij

Beste griffie 

Zouden jullie onderstaande in de organisatie onder de aandacht willen brengen voor 

beantwoording?

Wij hebben geconstateerd dat een traplift niet altijd aan de goede kant wordt geplaatst ondanks dat 
de bouwvoorschriften aangeven dat een traplift aan de trapzijde moet worden geplaatst. De reden 
om een traplift aan de buitenzijde te plaatsen zou een besparing opleveren van ca. 15%.

De reden dat wij dit onder de aandacht willen brengen is dat wanneer de traplift niet aan de 
binnenzijde wordt aangebracht hierdoor vaak de leuning weg wordt gelaten waardoor in de meeste 
gevallen te weinig ruimte overblijft om veilig de trap op en af te kunnen lopen.
.
Er is nu een situatie ontstaan die niet wenselijk is. Denk daarbij aan de vluchtweg (de trap) die bij een 
calamiteit zoals brand moet worden genomen om het pand snel te verlaten.

Is bekend in hoeveel woningen de traplift aan de buitenzijde van de trap is geplaatst?

Vind u het kostenplaatje van 15% duurder belangrijker dan de veiligheid van de bewoner en 
verzorgende.

Kunt u aangeven waarom van het bouwbesluit wordt afgeweken en op welke gronden?

Ben u voornemens om in nieuwe situaties de trapliften te plaatsen volgens het bouwbesluit?

Wij zien met belangstelling uit naar uw antwoorden.
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